
Относно: Изменение и допълнение на Наредбата за прием на деца в общинските детски градини 

и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община, 

Уважаеми  доц. Чобанов, 

По повод предлаганите промени за уседналост, смятам за удачно да има уседналост, подобна 
на предлаганата от Вас, но уседналостта да се съобразява с адреса на детето, което 

кандидатства. Логично е общината да планира нужния брой места, според броя родени деца в 

София, по райони. 

Прехвърлянето на места трябва да се прави, навсякъде където това е възможно, съгласувано с 

директорките на детски градини. Ясно е че увеличаването на броя в група ще предизвика 
известни затруднения, но ако тези места се заемат от деца с хронични заболявания и СОП, 

както са предвидени, затрудненията със сигурност не биха били по-малко! Назначаването на 

допълнителен персонал, както го описвате, трябва да стане реално, а не само декларативно. 

С уважение,  

 

Симеон МИнков 

 


